
Opmerkingen t`Maasveld

Hierbij heb ik als belanghebbende en omwonende van het sportpark een 
aantal opmerkingen c.q. zorgen.

Gezien de beperkte spreektijd heb ik bij mijn tekst ook bijlagen toegevoegd.

- Hoe kan het dat er al werkzaamheden gebeuren terwijl de 
stikstofberekening nog niet voltooid is. Dit is uiterst verwonderlijk 
aangezien de gemeente op de hoogte is en een handhavende 
verplichting heeft.

- Ondanks dat er nog geen samenwerkingsoverkomst/ 
realisatieovereenkomst is met de sportclubs/ deelnemers worden er al 
werkzaamheden uitgevoerd hoe kan de gemeente dit verklaren. Er 
gebeuren dus al onomkeerbare werkzaamheden.

- Ik maak me zorgen over het ontbreken van een exploitatie en 
investeringsraming van de open club gedachte zoals het nu wordt 
gepland. Het ontbreken hiervan is ook bevestigd door de gemeente.

- Financiële gevolgen en haalbaarheid voor het project. Zie ook 
krantenartikel van 15-Oktober-2022 in dagblad de Limburger. Hier is 
sprake van een prijsstijging van meer dan 50%. Hierdoor is het project 
met wielerbaan niet meer financieel haalbaar. De onderbouwing is 
opgenomen bijlage A.

- Te verwachten 1.3 miljoen euro aan extra geld nodig zie bijlage A.
- Wil de gemeente wel zo`n project met deze grootte financiële risico`s 

faciliteren.
- Betreffende de samenwerkingsovereenkomst heb ik een aantal 

opmerkingen zie bijlage B. 
- Communicatie t `Maasveld is nog steeds niet veranderd c.q. verbeterd.
- Gezien de openclub gedachte zou het plan betrekking moeten hebben 

op alle gebruikers echter wat is er dan qua vernieuwingen te voorzien 
voor het Zwembad t`Ligteveld dit is mij niet duidelijk uit de 
samenwerkingsovereenkomst. Hier staat namelijk alleen participatie 
vermeld en geen werkzaamheden zoals bij de andere deelnemers wel 
vermeld is.



Gezien het bovenstaande zou het getuigen van behoorlijk en gedegen bestuur 
als er een extern onderzoek naar de kosten/ realisatie van dit plan zou worden 
uitgevoerd. Dit is namelijk nog nooit gedaan, De doorrekening van de 
rekenkamer bedroeg een andere variant.

Het gevreesde scenario dat het niet gerealiseerd kan worden voor de 
toegezegde subsidies is helaas waarheid geworden gezien de vraag om extra 
geld van t `Maasveld. En daar zal het niet bij blijven zie bijlage A.

Mijn dank voor uw tijd mochten er nog vragen zijn hoor ik het graag van u.


